
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 107. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 3. 10. 2018

od 14:00 hodin v místnosti rady města

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník
Ing. Jiří Chalupecký, tajemník
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kus, starosta
Ing. Michal Mišina, místostarosta
MUDr. Dagmar Pěničková, radní
Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Emil Šnaidauf, radní

Mgr. Eva Chlumská, radní
Josef Štěpánek, radní

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

Mgr. Ivan Kus, starosta

Mgr. Olga Chocová, radní

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

Bod

Komentář

l. Zahájeni

Schůzi rady zahájil v 14. 00 hod a jednání řídil Mgr. Kus.
Ověřovatelkou byla stanovena Mgr. Chocová.

Mař. Kus připomněl termín konání dalšího jednání rady města, které je plánováno na 17. 10. 2018.
V jeho průběhu by rada měla projednat mimo jiné program ustavujícího zasedání Zastupitelstva
města Beroun, které je předběžně plánováno na l. 11. 2018 nebo 5. 11. 2018.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasováni
Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

2. Připomínky k zápisu z 106. zasedání Rady města

K zápisu z předešlé schůze rady města nebyly vzneseny žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta
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Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

975/107/RM/2018 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

radou města upravený program schůze rady města konané dne 3. 10. 2018.

Mař. Kus předložil návrh programu schůze rady města. Informoval přítomné, že obdrželi na stůl

volný návrh Rozhodnutí rady města o přijetí finančního daru od Českého rybářského svazu, z. s. NO
Beroun na akci "Rybník Brdatka - odbahněnř' a o záměru uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o

nájmu pozemku ev. č. 0184/2003/NAJ/MM ze dne 28. 5. 2001. Navrhl tento volný návrh projednat
jako bod 12 programu.

Radní s návrhem na rozšíření programu jednání souhlasili.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kfis
Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

Informace o plnění usnesení

K informacím o plnění usnesení nebyly vzneseny žádné dotazy.
Rada města vzala informace o plnění usnesení na vědomí.

Předkladatel: Ing. Jiří Chalupecký Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

976/107/RM/2018 DNO BEROUNSKO - informace

I. Rada města bere na vědomí

informace o možnosti založení nové lokální destinačnf organizace DNO Berounsko.

II. Rada města ukládá

Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, zajistit realizaci procesu
založení a rozvoje nové destinační organizace DM0 Berounsko.

Do jednání rady města se dostavila lna. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit,
která předložila radě města informace o možnosti založení nové lokální destinační organizace
destinačního managementu organizace (DM0) Berounsko. Zdůraznila, že cestovní ruch je
důležitým odvětvím moderního života a získává i význam ekonomický.
lna. Boldi připomněla, že město Beroun je součástí několika sdružení podporujících cestovní
ruch, např. Sdružení historických sídel, Bohemia Centralis. Uvedla, že na území Berounska není

žádná destinační jednotka, která by hájila zájmy města a jeho okolí na místní úrovni. Proto město
Beroun zahájilo jednání s dalšími obcemi o zřízení destinační jednotky.

Inq. Boldi podrobněji popsala jednání a přípravu DM0 Berounsko. Uvedla, že pro realizaci celého
procesu je potřeba projektový manažer.
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pomocí příspěvků státu a Evropské unie.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi Hlasování

Zpracovatel: Ing. Simona Boldi Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Fyp dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

)o diskuze se zapojil Mař. Šnaidauf. Uvedl, že projekt vítá, ale vyjádřil svoje obavy, aby projekt byl
.kutečně efektivní.

'1gr. Kus přiblížil důvody vzniku myšlenky DM0 Berounsko. Uvedl, že základ této destinační
lednotky tvoří město Beroun, Tetín, Svatý Jan pod Skalou, Koněprusy a CHKO Český kras.
[na. Boldi na dotazy Mař. Kuse uvedla, že cílem je efektivně řídit cestovní ruch, důležitost je
dadena na spolupráci s dalšími subjekty. Zdůraznila velký potenciál oblasti, kter/ není využit.

Mař. Kus a lna. Boldi uvedli, že existence DM0 podmiňuje možnost financování cestovního ruchu

6. 977/107/RM/2018 Žádost o povolení výjimek z poctu dětí a žáků pro mateřské školy a
základní školy zřizované městem Beroun pro školní rok 2018/2019
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

[ng. Simona Boldi

I. Rada města povoluje

výjimky z počtu dětí a žáků na školní rok 2018/2019 pro mateřské školy zřizované městem
Beroun a pro Základní školu Beroun, Wagnerovo náměstí 458 podle předloženého návrhu.

II. Rada města ukládá

vedoucí odboru školství Ing. Simoně Boldi:

informovat ředitelky a ředitele základních a mateřských škol o povolených výjimkách z počtu
dětí a žáků na školní rok 2018/2019.

Termín: do 15. 10. 2018

lna. Boldi předložila žádosti o povolení výjimek z počtu dětí a žáků pro mateřské školy a základní
školu. Jedná se o mateřské školy Sluníčko, Pod Homolkou, Drašarova a Vrchlického a Základní
školu Beroun, Wagnerovo náměstí. Podle zákona může zřizovatel povolit výjimku z nejvyššího
počtu dětf, žáků a student na jednu třídu za předpokladu, že toto navýšení nebude na újmu kvalitě
vzdělávání a budou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví.
lna. Boldi uvedla, že vzhledem k tomu, že v těchto třídách vyučují zkušené a kvalitní pedagožky,
nebude zvýšení počtu žáků na újmu kvalitě vzdělávání.

Mař. Kus upozornil na skutečnost, že město Beroun pracuje na zvyšování kapacit škol a školek, ale
narůstá počet dětí z tzv. spádových obcí. Konstatoval, že by bylo vhodné vytvořit zásady
rozdělovánf dětí ze "spádových" obcí s platností od školního roku 2019/20.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Jitka Zálomová

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

978/107/RM/2018 Dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve mésté
Beroun v roce 2019"

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 4/2018 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace Rady města Beroun ze dne
3. 9. 2018.
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II. Rada města schvaluje

dotační program "Poskytování dotací na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2019" v

předloženém znění.

III. Rada města ukládá

l. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit

1. 1. zajistit uveřejnění dotačního programu "Poskytování dotací na sportovní činnost ve
městě Beroun v roce 2019" na úřední desce Městského úřadu Beroun a uveřejněni

formuláře žádosti o dotace na webových stránkách města Beroun.

Termín: 10. 10.2018

lna. Boldi předložila zápis č. 4/2018 ze zasedání Komise pro sport a sportovní dotace, které se
konalo dne 3. 9. 2018. Komise na svém jednání schválila dotační program "Poskytování dotací na

sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2019". Navrhla úpravu dotačního programu v odst. 7.2
bodě 7. 2. 1 Hodnocení dle kritéria A3 bod b) dotace od města Beroun.

lna. Boldi vysvětlila úpravu tak, že subjekt, kter/ je podporován městem i z jiných dotačních

programů (významné sportovní akce, dotovaný led a individuální dotace či zvláštní položky z
rozpočtu), nebude moci jiné dotace uplatnit, a z toho důvodu nebude ve výhodě oproti ostatním

subjektům.
Inq. Boldi informovala o diskuzi vedenou komisf o změně nastavení financování ledové plochy na

zimním stadionu v Berouně.

Mař. Kus upozornil, že je potřeba hledat způsoby finanční podpory, protože bez ní nelze provozovat
žádná sportoviště.

lna. Mišina doplnil, že se pracuje na přípravě projektové dokumentace na tělocvičen na Základní

škole Wagnerovo náměstí a na Gymnáziu Beroun, které bude mít možnost využívat i veřejnost.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Michaela Zítová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

8. 1. 979/107/RM/2018 Zápis č. 4 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věd Rady města

Beroun, konaného dne 18.9.2018.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Bc. Ondřej Simon, Bc. Marie Marková

I. Rada města bere na vědomí

zápis č. 4 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města Beroun, konaného dne
18. 9. 2018.

Do jednáni rady města se dostavila Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví, a
provedla zápisem č. 4 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí.

Komise projednala informace k obsazování bytů v čp. 1280 Třída Míru, kde podle smlouvy o zřízeni
věcného břemene má město Beroun možnost obsazovat byty osobami, které určí město. Vzhledem

k tomu, že již dlouhodobě nebylo možné přidělovat byty osobám doporučených městem Beroun,
byl písemně osloven zástupce majitele. Ten uvedl, že v domě je obsazeno všech 52 bytových

jednotek lidmi, kteří splňují zásady města a byli doporučeni komisí.

Bc. Marková upozornila na to, že dle smlouvy o převodu vlastnického práva a dalších závazcích má

nabyvatel dodržet závazek užívání 55 bytových jednotek.
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/|g r. Kus informoval o svém jednání s majitelem bytového domu. Doporučil odboru sociálních věcí
ifsemně se dotázat majitele na zbývající 3 byty.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Fyp dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

8.2. )80/107/RM/2018 Zápis č. 4 z jednání Komise zdravotnictví a sociálních věcí Rady města
Beroun, konaného dne 18. 9. 2018.

< tomuto bodu jednání byli přizváni:

3c. Ondřej Šimon, Bc. Marie Marková

[. Rada města souhlasí

s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun na rok 2018 ze skupiny - Sociální věci sociální
službě Klubíčko Beroun, z.ú., IČ: 24151262, se sídlem Damilská 172, 266 Ol Tetín ve výši
25.000,- Kč na nákup kancelářské techniky pro tvořivou dílnu, tréninkovou kuchyňku,
kancelář a archiv. Tato částka bude zapracována do 5. rozpočtového opatření, které bude

přeloženo zastupitelstvu města ke schválení. Vyplacení dotace bude možné až po schválení
rozpočtového opatření zastupitelstvem.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutím dotace na aktivity v sociálně-zdravotni
oblasti mezi městem Beroun a Klubíčkem Beroun, z. ú., IČ: 24151262, se sídlem Damilská

172, 266 Ol Tetín formou přistoupení ke Smlouvě o pověření k poskytování služby obecného
hospodářského zájmu (dále SOHZ) č. S-16648/SOC/2016, které bylo příjemci jako
poskytovateli SOHZ vydáno Středočeským krajem dne 10. 2. 2017 a bude součástí této
veřejnoprávní smlouvy.

Bc. Marková dále uvedla, že komise projednávala žádost služby Klubíčko Beroun o dotaci na nákup
kancelářské techniky pro tvořivou dílnu, tréninkovou kuchyňku, kancelář a archiv. Komise
doporučila radě města souhlasit s poskytnutím dotace.
Na dotaz Mař. Kuse odpověděl lna. Chalupeckv, tajemník úřadu, že částka bude zapracována do 5.
rozpočtového opatření města. Smlouva bude moci být podepsána po schválení rozpočtovéhc
opatření zastupitelsfr^em.

Bc. Marková informovala, že dále se Komise zdravotnictví a sociálních věcí zabývala návrhem zásac
pro stanovení nájemného u bytů v Domově penzionu pro důchodce. Vzhledem k tomu, že odbo
majetku a investic má rozpracovaný volný návrh, rada města se návrhem komise pro zatin
nezabývala.

Předkladatel: Bc. Marie Marková

Zpracovatel: Zuzana Zelenková

Typ dokumentu: Usneseni

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

981/107/RM/2018 Rozhodnutí o výběru dodavatele na veřejnou zakázku "Zpracován
koncepce dopravy pro město Beroun" a rozhodnutí o vyloučení dvou účastníků
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K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. arch. Dana Vilhelmová

I. Rada města vybírá

k uzavření smlouvy na veřejnou zakázku "Zpracování koncepce dopravy pro město Beroun"

účastníka zadávacího řízení společnost AF-CITYPLAN s. r. o. se sídlem Magistrů 1275/13, 140
00 Praha 4 - Michle, IČ: 47307218, neboť jeho nabídka je nabídkou ekonomicky výhodnou

pro zadavatele a zcela odpovídá a naplňuje princip nejvýhodnějšího poměru nabídkové ceny a

kvality plnění.

II. Rada města souhlasí

s uzavřením smlouvy o dílo s vybraným dodavatelem společností AF-CFTYPLAN s. r. o. se

sídlem Magistrů 1275/13, 140 00 Praha 4 - Michle, IČ: 47307218, dle návrhu předloženého
v zadávacím řízení na veřejnou zakázku, za podmínky, že v zákonné lhůtě nebude podána
žádná námitka. Cena díla je 2 395 000,- Kč bez DPH.

III. Rada města rozhoduje

o vyloučení účastníka společnosti HaskoningDHV Czech Republic, spol. s r. o., se sídlem
Sokolovská 100/94, 186 00 Praha 8, IČ: 45797170, neboť dle úst. § 48 odst. 2 písm. a) dle

zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisu (dále
jen "ZZVZ") nabídka tohoto účastníka nesplnila zadávací podmínky.

IV. Rada města rozhoduje

o vyloučení účastníka společnosti PRO CEDOP s r.o., se sídlem Milady Horákové 893, 272 Ol
Kladno, IČ: 27174069, neboť dle úst. § 48 odst. 2 písm. a) ZZVZ nabídka tohoto účastníka
nesplnila zadávací podmínky a zároveň dle úst. § 48 osdt. 2 písm. b) ZZVZ účastník nedoložil

písemné objasnění nabídky dle úst. § 46 ZZVZ.

V. Rada města ukládá

l. Ing. arch. Daně Vilhelmové, vedoucí odboru územního plánování a regionálního rozvoje

1. 1. zajištění plnění tohoto usnesení.

Termín: 26. 10. 2018

K projednání bodu 9 se dostavila lna. arch. Vilhelmová, vedoucí odboru územního plánování a
regionálního rozvoje.
lna. arch. Vilhelmová předložila radě města výsledek jednání hodnotící komise, která posuzovala

nabídky k zakázce "Zpracování koncepce dopravy pro město Beroun". Hodnotící komise doporučila

l společnost AF-CITi<PLAN s. r. o., neboť jeho nabídka je ekonomicky výhodná a odpovídá

nejvýhodnějšímu poměru ceny a kvality plnění. Komise dále doporučila vyloučit jednoho účastníka
z důvodu nedodání všech požadovaných dokladů a dalšího účastníka, který doklady dodal, ale ty

neobsahovaly požadované skutečnosti.

lna. arch. Vilhelmová uvedla, že vybraná společnost již pro město Beroun pracovala, tudíž
zná situaci ve městě.

Mař. Kus poznamenal, že město Beroun má již některé studie týkající se dopravy

zpracované. Vyslovil přitom obavy, aby kvůli dotaci se nezpomalily objektivní procesy rychlého
řešení problémů dopravy ve městě. Připomněl závěry nedávno provedeného ratingu hospodaření

města.
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Na jeho dotaz, proč by mělo mít město Beroun další studii, odpověděla Ing. arch. Vilhelmová, že
cílem této studie je skloubit vše, co se dopravy týká.
lna. Misina zdůraznit, že je nutné komplexní řešení, které bude řešit všechny druhy dopravy a její
aspekty včetně parkování, hromadné dopravy, cyklostezek apod.

Předkladatel: Ing.arch. Dana Vilhelmová Hlasováni
Zpracovatel: Ing. Eva Novotná Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O
Typ dokumentu: Usnesení Usnesení bylo: Přijato

10. 982/107/RM/2018 Výpověď z nebytových prostor - Divadelní spolek Herci První
Generace.

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města rozhoduje

o vypovězení smlouvy o výpůjčce nebytových prostor ve 3. NP - místností č. 2., 3., 4., 5. a
sociálního zařízení na tomto podlaží v budově U Kasáren čp. 813, Beroun-Město ze dne 4. 7.
2006, ve znění dodatku č. l, uzavřené mezi městem Beroun a Divadelním spolkem Herci
První Generace, IČ: 26651343, se sídlem Jiráskova 945, Beroun-Závodí, 266 Ol Beroun.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usneseni.
Termín: 15. 10.2018

Dále se do jednání rady města dostavila paní Dařinová, zástupkyně vedoucího odboru majetku a
investic.

Paní Dařinová předložila radě města k projednání výpověď z nebytových prostor, které užíval
Divadelní spolek Herci První Generace. Nebytové prostory se nacházejí v budově městské knihovny
a z důvodu její plánované rekonstrukce je třeba prostor/ vyklidit.
Mař. Kus doplnil, že divadelní spolek má možnost po domluvě s MKC využívat prostor/ zkušebny
nebo malé scény v Kulturním domě Plzeňka.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ures

Zpracovatel: Alena Dařinova
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

11. 983/107/RM/2018 Uzavření dodatku č. 4 ke smlouvě o nájmu objektu a pozemku ev. č.
0015/2007/NA3/MM ze dne 29. 6. 2007 - NA VYVĚŠENI.
K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

se zveřejněním záměru města uzavřít dodatek č. 4 ke smlouvě o nájmu objektu a pozemku
ev. č. 0015/2007/NA3/MM ze dne 29. 6. 2007, ve znění dodatků č. l -3 na pronájem
pozemků p.č. st. 4261, jehož součástí je stavba Berou n-Závodí, čp. 17, p.č. st. 4260 a p.č.
2637/1 v k. ú. Beroun. Předmětem dodatku bude prodloužení doby pronájmu o dalších 10 let
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(tj. do 30. 6. 2032) a zúžení předmětu pronájmu o části pozemků p.č. st. 4260 a p.č. 2637/1

v k. ú. Beroun o výměře cca 250 m2 podle předloženého zákresu.

II. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění realizace tohoto usnesení.

Termín: 8. 10. 2018

l. 2. předložit radě města návrh podmínek pronájmu bytové jednotky v čp. 17 v úl. Na
Ostrově, Beroun - Závodí v budově tribuny stadionu Na Ostrově a návrh na řešení

požadavků nájemce spolku Český lev - Union Beroun na stavební úpravy nemovitostí

v majetku města, které se nacházejí v areálu stadionu Na Ostrově.

Termín: 31. 10.2018

Paní Dařinová informovala radní, že město Beroun má se spolkem Český lev - Union

Beroun uzavřenu smlouvu o nájmu objektu a pozemku. Předmětem pronájmu je nemovitost čp. 17

Na Ostrově, Beroun, a pozemky v areálu stadionu Na Ostrově. Český lev - Union Beroun požádal o
prodloužení doby pronájmu o 10 let z důvodu podání žádosti o dotaci na údržbu sportovního

areálu. Dále spolek žádá o snížení nájemného za bytovou jednotku vzhledem k tomu, že ji využívají

pouze jako klubovnu, ne jako byt.

Paní Daňnová uvedla, že z jednání se zástupci spolku dále vyplynulo zúženi předmětu pronájmu o

části pozemků, které chce Berounská sportovní v budoucnu využít na rozšíření aquaparku o louku
na slunění a umístění brouzdaliště.

lna. Chalupecký upřesnil, že jednání mezi zástupci Berounské sportovní a Českého lvu - Union již

proběhlo.

Mař. Kfls vyjádřil názor, že úpravu nájemného za bytovou jednotku je třeba více projednat.
Upozornil na další požadavky spolku na úpravu sportovního areálu, které byly doručeny městu

Beroun na základě závěrů z jednání vedení města se zástupci spolku Český lev - Union Beroun.

Byl stanoven úkol pro vedoucího odboru majetku a investic předložit radě města návrh podmínek

pronájmu bytové jednotky a návrh na řešení požadavků nájemce na stavební úpravy nemovitostí v

majetku města ve sportovním areálu Na Ostrově.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureš

Zpracovatel: Alena Dařinová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

12. 984/107/RM/2018 Rozhodnutí rady města o přijetí finančního daru od Českého

rybářského svazu, z.s. MO Beroun na akci "Rybník Brdatka - odbahnění" a o záměru

uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě o nájmu pozemku ev. č. 0184/2003/NAJ/MM ze dne
28.5.2001

K tomuto bodu jednání byli přizváni:

Ing. Miloslav Ureš

I. Rada města souhlasí

s přijetím finančního daru od Českého rybářského svazu, z.s., místní organizace Beroun, se

sídlem Pražská 91/5, Beroun-Závodí, 266 Ol Beroun, IC: 18600379 ve výši 100.000,- Kč

určeného na spolufinancování akce "Rybník Brdatka - odbahněnF'.
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II. Rada města souhlasí

se zveřejnění záměru města uzavřít dodatek č. 3 ke smlouvě o nájmu pozemků ev.č.
0184/2003/NAJ/MM ze dne 28. 5. 2001, ve znění dodatků č. l a2 na nájem pozemků p.č.
344/1, p.č. 344/2, p.Č. 372, p.č. 1751/2, vše v k. ú. Beroun. Předmětem dodatku bude zúženi
předmětu nájmu a prodloužení doby nájmu pozemku p.č. 1751/2 v k. ú. Beroun do 31. 5.
2041.

l III. Rada města ukládá

l. Ing. Miloslavu Urešovi, vedoucímu odboru majetku a investic

1. 1. zajištění plnění těchto usneseni.

Termín: 31. 12.2018

Paní Daňnová připomněla, že město Beroun připravuje zajištění odbahnění rybníka Brdatka v k. ú.
Beroun. Tento r/bník je v majetku města a na základě smlouvy o nájmu je užíván Českým
rybářským svazem. Český rybářský svaz nabídl městu Beroun finanční příspěvek formou daru ve
výši 100. 000, - Kč na realizaci odbahněnf a zároveň požádal o prodloužení nájemní smlouvy o 20
let.
Mqr. Šnaidauf zdůraznil, že r/bník je důležitou součástí krajiny a ochrany přírody, má velký
vodohospodářský význam, ale jeho okolí je poničeno zásahy těžké techniky.
Z podnětu Mgr. Kuse a lna. Mišinv byla navržena úprava nájemní smlouvy a byly specifikovány
podmínky pronájmu tak, aby došlo ke zlepšení péče rybářského svazu o rybník.

Předkladatel: Ing. Miloslav Ureě

Zpracovatel: Mgr. Pavlína Poborská
Typ dokumentu: Usneseni

Hlasováni

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení bylo: Přijato

13. Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

V bodě Různé Mař. Kus informoval o:

• jednání s Českým filmovým a televizním svazem FITES o filmovém festivalu Trilobit. Uvedl, zej
je to vítaná prezentace města, ale finančně značně náročná. Zvažuje se vytvoření zvláštní
položky rozpočtu.

• schůzce se zástupci společnosti Inogy. Oproti předchozím jednáním by chtěli i nadále
provozovat kotelnu v lokalitě u vlakového nádraží. Připravuje se předložení návrhu na
způsob využití budovy kotelny. Zvažuje se možnost částečného využití budovy i městem
Beroun.

• jednání s Hasičským záchranným sborem o přístupu do ulice Branislavova. HZS se v prosinci
2017 vyjadřoval k připravovanému projektu rekonstrukce ulice bez připomínek. V současné
době, tj. kdy projekt již byl realizován značným nákladem města, ale vznesl požadavky na
úpravy, ze kterých upřednostňuje tu s nejmenším dopadem na počet parkovacích míst v ulici.
Město Beroun připravilo tři varianty řešení, jednání budou pokračovat.

• posezení s předsedy komisí Rady města Beroun, které se koná po skončení schůze rady
města v 16 hodin.

lna. Mišina uvedl, že město Beroun obdrželo výsledky EIA ohledně skládky Lištice, a podrobněji o
nich informoval. Mař. Kus připomněl, že EIA posuzuje vliv na životní prostředí, její výsledky nemají
právní dopad.
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Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

14. Závěr

Po projednání všech bodů jednání ukončil Mař. Kus schůzi rady města v 15. 55 hod.

Předkladatel: Mgr. Ivan Kus starosta Hlasování

Pro: Proti: Zdrželo se: Nehlasovalo:

Výsledek hlasování:

Mgr. Ivan Kus

starosta

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Mgr. Olga Chocová

radní
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